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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL 29 DE GENER DE 2015 

A Polinyà de Xúquer, el dia 29 de gener de 2015, essent les 21h, es reuneixen al saló de sessions de la 
Casa Consistorial, els regidors i regidores, Dolors Moreno Ull, Joan Nogueroles García, Mercé Escrivà Fuster, 
Inma Castells Villalba, Pau Chuliá Bru, Óscar Moragues Rubio, Juan M. García Tristante, Mª del Carmen Roselló 
Ortells, Inés Domínguez Chuliá i Jose Ignacio Bosch Climent, sota la presidència de l’alcalde Òscar Navarro 
Torres, assistit de la secretària de la Corporació, Mª José Espinós Bonet, per tal de fer la sessió ordinària i 
pública, en 1a convocació, del Ple de l’Ajuntament del dia de hui, d’acord amb l’ordre del dia. 

A) PART NO RESOLUTÒRIA: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

L’alcalde, una vegada comprovat el quòrum d’assistència, demana si algú té res a dir de l’acta de la 
sessió del 9 de desembre de 2014 i com que no s'hi fa cap observació, s'aprova per 10 vots a favor 
(6 d’EU-PV, 2 del PSOE i 2 del PP) i una abstenció d’EU-PV. 

2. Coneixement de les resolucions de l’Alcaldia des de l’última sessió ordinària 

L’alcalde dóna compte de les resolucions de l’Alcaldia des de l’última sessió ordinària, una còpia de 
les quals s’ha lliurat als portaveus. 

La portaveu del grup socialista pregunta per la modificació pressupostària dels equipaments 
esportius. L’alcalde li respon que la modificació es fa perquè la Diputació ha concedit una subvenció 
per a la compra d’equipaments esportius i aleshores es genera crèdit a l’estat de despeses a càrrec 
de la subvenció esmentada. 

3. Coneixement de l’informe de morositat i la informació sobre el càlcul del període mitjà de 
pagament a proveïdors del RD 635/2014, de 25 de juliol, corresponents al quart 
trimestre de 2014. 

De conformitat amb l’article 4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 
29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions 
comercials, s’emet informe trimestral sobre el compliment dels terminis prevists en la Llei 15/2010, 
sobre el pagament de les obligacions de l’Ajuntament de Polinyà de Xúquer, i es fa constar: 

Pagaments del trimestre 

Els pagaments a proveïdors fets al quart trimestre de l’exercici 2014, segons la informació comptable 
han sigut 261; per un import total de 147.248,38 €. Tots els pagaments s’han fet dins del període 
legal. I el període mitjà de pagament és de 14,059 dies. 

Interessos de demora pagats al període 

No s’han pagat interessos de demora 

Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del trimestre  

Al final del quart trimestre de 2014, l’import total pendent de pagament a proveïdors, per obligacions 
reconegudes i liquidades, ascendeix a 4.506,57 €. Es tracta de 15 factures i totes estan dins del 
període legal de pagament. Per tant, el període mitjà pendent de pagament és de 0,0986 dies. 

Factures o documents justificatius respecte dels quals, al final del trimestre, hagen 
transcorregut més de tres mesos des de l’anotació al registre de factures i no s’hagen 
tramitat el reconeixement de les obligacions. 

No hi han. 

A continuació, es detalla la informació sobre el càlcul del període mitjà de pagament a proveïdors del 
RD 635/2014, de 25 de juliol: 

PERIODE MITJÀ DE PAGAMENT A PROVEÏDORS TRIMESTRAL: QUART TRIMESTRE 2014 
     

 

 
 
 

Entitat 

Ràtio 
Operacions 

Pagades 
(dies) 

Import 
Pagaments 

fets 
(euros) 

Ràtio 
Operacions 

pendents(dies) 

Import 
Pagaments 
pendents 
(euros) 

PMP 
(dies) 

Observacions 

 

 Polinyà 
de 

Xúquer 
-15,94 147.248,38 -29,90 4.506,57 -16,35  

 

 PMP 
Global 

 147.248,38  4.506,57 -16,35  
 

 
     

 
  

Amb aquesta informació, el Ple en queda assabentat.  



AJUNTAMENT DE POLINYÀ  DE  XÚQUER (València ) 
C . I . F .  P - 4 6 1 9 9 0 0  F  - P l a ç a  d e  l ’ A j u n t a m e n t , 1 -  C . P .  4 6 6 8 8  -  e l . 2 9 7  3 0  2 5  -  F a x  2 9 7  3 0  5 2  
 

 
 

 

B) PART RESOLUTÒRIA: 

4. Moció del grup municipal d’Esquerra Unida-País Valencià en defensa dels malalts 
d’hepatitis C 

El Sr. Moragues llig la moció que es transcriu a continuació: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

L’Hepatitis C és una malaltia infecciosa que afecta principalment al fetge. És generalment 
asimptomàtica, però la infecció crònica pot produir fibrosi en el fetge i a la llarga pot originar cirrosi. 
En alguns casos, els pacients amb cirrosi també presenten  insuficiència hepàtica, càncer de fetge o 
varius  esofàgiques i gàstriques. 

El virus persisteix en el fetge en aproximadament 85 per cent dels malalts. Aquesta  infecció pot 
tractar-se amb medicaments: la teràpia habitual per tractar l’hepatitis C és una combinació de 
peginterferón i la ribavirina, i en alguns casos s’afegeixen telaprevir i boceprevir. 

En els últims 15 anys s’ha treballat per controlar l’epidèmia amb l’objectiu d’eliminar-lo i ara ens 
trobem en una revolució perquè s'ha aconseguit sense els efectes secundaris i en temps més curts 
de tractament (sofosbuvir). Fàrmacs orals amb una duració d’entre huit i dotze setmanes i amb molt 
bona tolerabilitat. La comunitat mèdica es mostra molt optimista amb aquests potents fàrmacs, que 
aconsegueixen «desterrar» als efectes secundaris del tractament clàssic interferó (combinat amb 
ribavirina i telaprevir o boceprevir), com són baixada de plaquetes, més risc d'infecció i de 
descompensació, entre d'altres, amb una eficàcia molt alta. 

El problema de la Hepatitis C en Espanya és molt greu, milers de malalts segueixen esperant 
tractaments sense que l’administració els done una resposta a la seua situació. 

És fonamental l'accés immediat al nou medicament SOFOSBUVIR (sodalvi), que cura un alt 
percentatge dels casos, tenint en compte que un trasplantament hepàtic pot valorar-se en 570.000 €, 
sumant a més la despesa en hospitalització, baixes laborals, recuperació, etc. 

Des de la sanitat pública no es proporciona Sovaldi, la cartera pública no cobreix l’alt preu del 
medicament que cura el 90% dels casos. Encara que la veritat és que l’empresa farmacèutica 
multiplica per 100 el seu cost real”. 

S’obri el torn d’intervencions i la portaveu del grup socialista diu que votaran a favor de la moció 
perquè està molt ben plantejada i coincideixen amb tots els arguments.  

El portaveu del grup popular diu que també votaran a favor de la moció però que no estan d’acord 
amb certes coses que ha exposat el Sr. Moragues. 

L’alcalde manifesta que s’alegra que els grups polítics estiguen d’acord amb temes tan importants i 
sensibles com és la sanitat. I afegeix que les administracions públiques no poden deixar a banda la 
defensa dels interessos generals i si no hi ha investigació pública, podem trobar-nos en casos com 
aquests. De tota manera, conclou que sembla que n’hi ha voluntat de solució. 

L’alcalde sotmet la proposta a votació i el Ple, per unanimitat, acorda: 

PRIMER.- Instar el govern que pose els mitjans perquè l’accés al medicament sofosbuvir (sodalvi) 
dins la xarxa sanitària pública per al tractament i curació dels malalts d’hepatitis C. 

SEGON.- Instar la Conselleria de Sanitat perquè autoritze la prescripció del tractament a tots els 
malalts no només els més greus. 

TERCER.- Instar la Unió Europea a iniciar el procés per declarar pública la patent i poder així fer 
genèrics, en el cas de no arribar a una solució negociada amb la farmacèutica. 

 
Una vegada finalitzat l’examen dels assumptes inclosos en l’ordre del dia, l’alcalde sotmet al Ple, per 

raons d´urgència que motiva degudament, la inclusió del punt següent:  
 

5. Aprovació del projecte de bandera municipal de Polinyà de Xúquer 

Acte seguit, el Ple vota a favor de la urgència i acorda, per unanimitat, que es procedisca al debat. 

L’alcalde exposa que, una vegada instruït l’expedient per a l’adopció de la bandera municipal de 
Polinyà de Xúquer. 
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Vist que el Consell Tècnic d’Heràldica i Vexil·lologia Local de la Generalitat Valenciana, el 26 de 

setembre de 2014, ha formulat la proposta següent, en relació a l’expedient instruït per a l’adopció 
de la bandera municipal d’aquest Ajuntament:  

“L’Ajuntament de Polinyà de Xúquer sol·licita assessorament per a l’elaboració de la seua bandera 
municipal. Tenint en compte que esta ha de basar-se en l’escut, es proposa com a bandera municipal 
la següent: 

Bandera de proporcions 2:3. De blanc o gris perla, arbre taronger verd fruitat. En punta, tres ones de 
blau. L’arbre acostat de dos cairons amb les armes reials d’Aragó”. 

Atés que s’han incorporat a l’expedient dos dibuixos del projecte del nou símbol local i que recull les 
particularitats suficientment representatives d’aquest Ajuntament. 

Vist l’informe de Secretaria sobre la legislació aplicable i el procediment a seguir, de conformitat amb 
l’article 22.2 b) LRBRL,  i amb el quòrum de la majoria absoluta que exigeix l’ article 47.2 e) LRBRL, 
el Ple, per 11 vots a favor (7 d’EU-PV, 2 del PSOE i 2 del PP), que representen més de la majoria 
absoluta del número legal de membres de la Corporació, 

 

ACORDA: 

_ 

PRIMER.- Aprovar íntegrament el projecte de bandera municipal de Polinyà de Xúquer, conforme a 
l’informe del Consell Tècnic d’Heràldica i Vexil·lologia Local de la Generalitat Valenciana i al disseny 
que conté amb la descripció següent: 

“Bandera de proporcions 2:3. De gris perla, arbre taronger verd fruitat. En punta, tres ones de blau. 
L’arbre acostat de dos cairons amb les armes reials d’Aragó”. 

SEGON.- Sotmetre a informació pública l’expedient durant el termini d’un mes, mitjançant un anunci 
al Diari Oficial de la Generalitat  Valenciana i al tauler d’edictes de l’Ajuntament, d’acord amb l’article 
14. 1 del Decret 116/1994, de 21 de juny. 

TERCER.- Trametre l’expedient a l’òrgan competent de la Generalitat Valenciana, perquè resolga 
l’expedient. 

 

6. Torn obert de paraula 

Demana la paraula la portaveu del grup socialista i recorda que a l’últim ple va demanar la informació 
sobre la ràtio de contenidors per habitant. L’alcalde li respon que encara no disposa de la informació. 
La portaveu del PSOE afegeix que creu que en falten on està la passarel·la, i l’alcalde li contesta que 
manarà que hi posen un. 

La portaveu del grup socialista pregunta que si s’estan prenent mesures per evitar els excrements 
dels gossos. L’alcalde li respon que es va a posar en marxa una campanya de sensibilització que 
inclou mesures de conscienciació de la població, la creació d’un registre de gossos, el reciclatge, 
entre altres; i que ja s’han fet reunions amb el cap de la Policia i la Secretaria per fer la coordinació i 
iniciar la campanya de forma imminent.  

Finalment, la portaveu del PSOE diu que l’altre dia va entrar a un for i va llegir en un article de 

premsa que el Pla d’Ocupació es va retardar per falta d’acord entre les forces polítiques. L’alcalde li 
respon que això ell no ho va dir en la entrevista i que precisament ell va recalcar positivament el 
consens de totes les forces polítiques de l’Ajuntament de Polinyà en aquest punt. Després d’això, 
Inés demana que conste en l’acta que no va ser per culpa de les forces polítiques. 

I com que no hi havia més assumptes a tractar, l’alcalde alça la sessió, essent les 21.33h, de què, com a 
secretària, done fe. 

L’alcalde,     

 

 

 

Òscar Navarro Torres  


